



Konformitätserklärung [Declaration of Conformity]

Das Erzeugnis [The product] Rechargeable Lithium-ion Battery Pack

Handelsmarke [Trade Mark] RRC2054-2

Hersteller [Manufacturer] RRC power solutions GmbH
Technologiepark 1
D-66424 Homburg
Germany

RRC Artikelnummer [RRC Part Number] 110064

entspricht den grundlegenden Anforderungen der folgenden EG-Richtlinien.
[is conform with the basic requirements of the following EC directives.]

EMV-Richtlinie [EMC-Directive] 2014/30/EU

Zum Nachweis der genannten Richtlinie(n), wurden folgende Normen herangezogen.
[For verification the named directive(s) the following standards were applied.]

EN55032:2012/AC:2013
EN55024:2010

Die technische Dokumentation steht nach Vorgabe der entsprechenden Richtlinie(n) zur Einsicht bereit.
[The technical documentation according the appropriate directive(s) is available for inspection.]

Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die Vorschriften der Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten.

[The object of the declaration described above is in conformity with Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.]

Ort und Datum der Ausstellung
[Place and date of issue]

Homburg, 28. Juni 2017

Unterzeichnet für und im Namen von:
[Signed for and on behalf of:]

RRC power solutions GmbH

Name [Name]
Funktion [Function]

Uwe Köhler
Chief Operations Officer (COO)